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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  026-02/21-01/23 
  URBROJ:  2170/01-09-10-21-18 
  Rijeka,  15. 10. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 28. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
28. sjednica VMO Grbci održana je 29.09.2021. godine (srijeda) s početkom u 18:30 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Milan Ivaniš, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 27. sjednice VMO Grbci održane 31.08.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje Rebalansa Financijskog plana VMO Grbci za 2021. godinu 
2. Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti Ekološka akcija 
3. Komunalna i prometna problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 

 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović izvijestio je vijećnike o zaprimljenim uputama od strane Odjela 
za gradsku samoupravu i upravu i potrebi usvajanja prvog Rebalansa Financijskog plana VMO Grbci 
za 2021. godinu te je nakon kraće rasprave po temi donijet sljedeći: 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Rebalans Financijskog plana VMO Grbci za 2021. 
godinu kojim se sukladno nerealiziranim, a planiranim programskim aktivnostima – Doček 
Zametskih zvončara i maškara te Križevica 2021. shodno nepostojanju rashoda unutar dva 
navedena programa ukupna vrijednost Financijskog plana za 2021. godinu umanjuje sa 
32.635,00 kn na 27.635,00 kn. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su se kratko osvrnuli na uspješno realiziranu programsku aktivnost Ekološka akcija koja je 
održana u subotu, 11. rujna 2021. u suradnji s KD Čistoća i NK „Grbci 2000“. U sklopu Ekološke akcije 
očišćeno je nogometno i košarkaško igralište kao i oba dječja parka od sitnog otpada, orezano zelenilo 
uz tribine nogometnog terena te uređena pješačka staza na kraju Dražičke ulice prema Srdočima. Za 
potrebe akcije sukladno Financijskom planu VMO Grbci za 2021. godinu (topli obrok i piće, radne 
rukavice i radovi KD Čistoća) ukupno je utrošeno 3.780,63 kn. Realizacija akcije zajedno s 
fotografijama objavljena je na web stranicama MO Grbci. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili izvješće uspješno realizirane aktivnosti Ekološke 
akcije.  
 
AD 3 
 
3.1. G. Abramović se s vijećnicima kratko osvrnuo na započete radove na novoj kanalizacijskoj 
infrastrukturi u odvojku Ulice Sušačko kastavskog odreda koji su krenuli u srijedu, 8. rujna. KD 
Vodovod i kanalizacija d.o.o. izvest će potrebne radove od k.br. 7 do 13 u svrhu nastavka izgradnje 
sanitarnog vodovodnog kolektora po tehničkom rješenju investitora te po ishođenoj građevinskoj 
dozvoli uz uspostavu privremene regulacije prometa, označavanje i osiguranje radova na cesti.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje zaprimljene informacije. 
 
3.2. G. Đurković istaknuo je kako smatra da su uređeni nogostupi i rubnjaci na dvije lokacije, raskrižju 
ulica Marije Grbac i Dražičke te u Primorskoj ulici – financirani iz sredstava komunalnih prioriteta MO 
Grbci za 2021. godinu dobro izvedeni. Na temu su se nadovezali g. Abramović i gđa. Radoš koji su 
prisustvovali terenskom sastanku s djelatnicima TD Rijeka promet na spomenutim lokacijama na 
kojima se potvrdila mogućnost označavanja 3 nova pješačka prijelaza u svrhu povećanja prometne 
sigurnosti, prvenstveno pješaka. Gđa. Radoš istaknula je kako je uz realizaciju i uređenje dva nova 
nogostupa nastao i novi problem – problem parkiranja vozila na njih te tako isti ne služe svrsi i pješaci 
često nisu u mogućnosti koristiti ih. Stoga predlaže postavu stupića na nogostupe radi zaštite 
prometne sigurnosti pješaka i onemogućavanje nesavjesnim vozačima parkiranje na nogostupima. 
Postava sigurnosnih stupića može se ispitati s nadležnima, TD Rijeka promet. Na temu prometne 
sigurnosti nadovezao se i g. Ivaniš napomenuvši kako smatra da bi bilo dobro razmotriti postavljanje 
podnog led svjetla – markera koji bi svojom svjetlosnom signalizacijom dodatno naglasili planirani 
pješački prijelaz te usporili promet u dijelu Primorske ulice u blizini k.br. 20 i 3C. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje zaprimljene informacije. 
 
3.3. Gđa. Crnković ukazala je na primijećenu veliku količinu sitnog stakla na košarkaškom igralištu.  
 
Zaključak: Zatražit će se hitno strojno interventno čišćenje igrališta preko nadležnog Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav. 
 
3.4. Vijećnici su kratko prokomentirali najavljene radove na vodoopskrbi i odvodnji do kraja godine u 
sklopu dijela EU projekta „Poboljšanje vodno-komunalne infrastrukture na području anglomeracije 
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Rijeka“ te najavljenu izgradnju crpne stanice (kao podzemne građevine) „Dražička“ uz raskrižje ulica 
Marije Grbac i Dražičke.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.5. G. Ivaniš istaknuo je kako smatra da se intervencijom MO te traženom postavom znakova zabrane 
odlaganja glomaznog otpada na povremeno problematičnim lokacijama pojava komunalnog nereda 
značajno smanjila te kako znakovi zabrane dobro preventivno djeluju na nesavjesne građane i 
povremene pojave nepropisnog odlaganja otpada te posljedično i stvaranje komunalnog nereda u 
naselju.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Ivanišem. 
 
3.6. Vijećnici su se kratko osvrnuli na inicijativu upućenu prema mjesnim odborima Grada Rijeke od 
strane MO Zamet vezanu za revitalizaciju usluge dovoza i odvoza spremnika za glomazni otpad, tzv. 
baja po mjesnim odborima, odnosno da se ukoliko je moguće pronađe model kombiniranog odvoza i 
s kućnog praga (postojeća individualna usluga bez naknade) i putem baja koje su bile dobro 
prihvaćene od strane građana i dio sustava odvoza glomaznog otpada koji je funkcionirao godinama. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te dali podršku inicijativi MO 
Zamet. 
 
AD 4 
 
G Ivaniš predložio je inicijativu – osnivanje amaterskog košarkaškog kluba Grbci te kako smatra da bi 
se s nadležnima (Riječki sportski savez) moglo ispitati modele osnivanja kluba i suradnje u cilju 
iskoristivosti košarkaškog igrališta na Grbcima te razvijanja rekreativnog i amaterskog sporta.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Ivanišem. Vijeće 
jednoglasno podržava ovu inicijativu te će se na ovu temu pokrenuti komunikacija s 
nadležnima radi dobivanja više informacija. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednik VMO Grbci  
             Tomo Abramović 

 


